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Finansudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Omtryk: 

Finansministeren  

25. marts 2015 

30. marts 2015 (medspørger tilføjet) 

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:  

 

FIU alm. del 

Samrådsspørgsmål R 

Vil ministeren oplyse, hvorfor der i salgsforhandlingerne ikke blev taget højde 

for den værdiforøgelse af Dong, som kontrakter på havvindmøller ville medfø-

re? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Thulesen Dahl (DF) og Frank 

Aaen (EL). 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Camilla Hersom 

formand 

 

 

 

Finansudvalget 2014-15
(Omtryk  - 30-03-2015 - Tilføjet medspørger) FIU Alm.del  Samrådsspørgsmål R
Offentligt


